
 Referat af bestyrelsesmøde den 13. januar 2025, afdeling 9, Kirkedammen 

Følgende var til stede: Bestyrelsesmedlemmer Grit og Helen og suppleant Sune. Fraværende Stine. 

Susanne, formand for havelodderne, var til stede under behandling af punkt 4. Referent Helen. 

1. Info omkring vinduesprojekt: Tømrerfirmaet Egil Rasmussen har egenhændigt ændret række-

følge på projektet, således at man starter med nr. 31 i de ulige numre. Ændringen er sket af 

logistiske årsager. Det var oprindelig planen at starte med nr. 47. Det må vi desværre finde os i. 

Bestyrelsen afholder snart et statusmøde med ejendomsinspektøren.  

 

2. Indkøb: En vaskemaskine i vaskeriet i nr. 37 er defekt. Der er tale om en ældre model, og 

reparation kan ikke betale sig. Der indkøbes en ny vaskemaskine. 

 

3. Overdragelse af udlejningen af KD 47 selskabslokale: Sune overtager snart udlejning af 

selskabslokalet fra Grit. Information kommer på Almenbos hjemmeside, når overdragelse er 

gennemført. 

 

4. Havelodder: Det blev på afdelingsmødet i september besluttet at udvide antallet af have-

lodder. Vi har modtaget et tilbud fra en gartner, som vil anlægge nye lodder og samtidig sørge 

for, at det kommer til at se pænt ud med afskærmning og græskant. To af de nye lodder bliver 

fælles for alle beboere, hvilket vil fremgå med skiltning. Der er bevilget 15.000 til gartner samt 

indkøb af diverse ting til brugere af havelodderne. 

 

5. Oprydning cykelrum m.m.: Tirsdag den 26. februar foretages der oprydning i cykelrum, 

barnevognsrum, kældre og andre fællesarealer.  Information herom er omdelt i alle 

postkasser.  

 

6. Eventuelt. Intet til behandling under dette punkt.  

 

 

 


